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Статья посвящена исследованию одного из наиболее проблемных вопросов, возникшего в рамках внедрения 
антимонопольного комплаенса в России, о том, должен ли новый институт конкурентного права стать добровольной мерой для 
участников рынка или для некоторых категорий хозяйствующих субъектов целесообразно его обязательное применение. Автор 
статьи приходит к выводу, что добровольность является необходимым условием эффективного применения антимонопольного 
комплаенса.
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The System of Internal Support of Compliance with the Anti-Monopoly Law Requirements: a Right or an Obligation of Business Entities?
The article is devoted to the research of one of the most problematic questions in field of implementation antitrust compliance in Russia 

on whether a new institute of competition law should become a voluntary measure for market participants or for certain categories of economic 
entities is necessary obligatory practice. The author of the article comes to the conclusion that voluntariness is a necessary condition for an 
effective practice of antitrust compliance.
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